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 ÉBREDÉS 
 Kedves Diákok! 

 Ebben  a  tanévben  kaptam  meg  a  DÖK  segítő  pedagógusi  feladatokat,  majd  nem 
 sokkal  később  Bilinovics  Danit  választottátok  DÖK  elnöknek.  “Minden  kezdet  nehéz.” 
 -  tartja  a  mondás.  Mindketten  úgy  kerültünk  a  pozíciónkba,  hogy  korábban  nem 
 csináltunk  hasonlót.  Most  azt  érzem,  a  Meixner  Diákönkormányzata  elkezdett 
 öntudatára ébredni. Bízunk benne, hogy ebben ti is társaink lesztek a jövőben. 

 Dani elnöksége alatt a DÖK megszervezte a 
 - Csocsó bajnokságot, 
 - Ping-pong bajnokságot, 
 - Bolhapiacot, 
 - Plüss-gyűjtést, 
 - az iskolaújság újraindítását. 

 Ezen  kívül  aktívan  részt  vett  számos  iskolai  programon,  és  külsős  rendezvényeken 
 képviselte  iskolánkat.  A  háttérben  elkészült  a  DÖK  SzMSz,  ami  sokat  segített 
 abban,  hogy  világosabban  lássuk  a  dök  képviselők  és  dök  vezetők  feladatait  és  a 
 közösségünk  lehetőségeit.  Mert  bizony  vannak  lehetőségeitek,  de  nem  mindegy, 
 mennyit  tesztek  bele!  Ahhoz,  hogy  a  DÖK  jól  működjék,  szükségünk  lesz  mindannyiótok 
 lelkesedésére, ötleteire, és a megvalósításhoz aktív részvételre. 

 Feltétlen számítunk rátok! 

 Szabó Borbála, Borcsa néni 
 tanító, DÖK segítő pedagógus 
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 Ez történt… 
 A  május  elég  mozgalmas  volt.  Kezdődött  a  digitális  mérésekkel  , 
 amiknek  az  eredményét  csak  egy  év  múlva  tudhatjuk  meg.  Addigra  talán 
 nem is emlékszünk rá. 

 Következtek  a  fogadóórák  .  Ti  észrevettetek  ebből  valamit?  Nagyon 
 örülnénk,  ha  beszámolnátok  róla,  van-e  a  fogadóóráknak  rátok  nézve 
 bármi hatása. Mi történik otthon egy-egy fogadóóra után?  😉 

 Májusban  a  március  15-ei  vetélkedő  nyertes  csapata  felsőben 
 sulimozit, alsóban játszóterezést nyert. 
 ●  A  tavaszi  szünet  utáni  héten  a  pincében  megnéztünk  két  filmet  is,  a 

 Narniát  és  a  Jack  Sparrow-t  (ahogy  SB  mondta).  A  terem  tele  volt 
 babzsákokkal,  és  volt  popcorn  és  Lipton,  meg  chips  és  ropi.  Jó  volt  a 
 hangulata, és lehetett egymással viccelődni. 

 ●  Nagyon  jó  volt  a  játszóterezés,  nagyon  jó 
 volt  a  röpi  pálya  és  jól  éreztük  magunkat. 
 Mindenkivel  is  játszottunk,  mert 
 hosszabb-rövidebb ideig mindenki beállt. 

 (Köszönjük  a  hetedikes  Ajsa  és  SB,  valamint  a 
 másodikos Milán beszámolóját.) 

 Andi  néni  és  Johanna  néni  ötlete 
 nyomán  megvalósult  a  LEGO  pályázat. 
 Igazán  kiváló  alkotások  születtek.  Jó 
 volna,  ha  jövőre  ismét 
 megcsillogtathatnánk  ezen  a  téren  is  a 
 tehetségünket. 

 A  MeixnerFest  en  tetszett  a  választás 
 szabadsága,  az  állomások  hangulata,  az 
 alkotási  lehetőségek  sokfélesége.  Jó,  hogy 
 néhány  alkotást  most  is  láthatunk  az 
 iskolában. 

 Megrendeztük  az  első  csocsó  bajnokságunkat  ,  és  sokat 
 tanultunk  a  tapasztalatainkból.  Alsósok  és  felsősök  is 
 neveztek.  Bajnokunk  Tagai  Bence  lett  a  3.  osztályból. 
 Bence emailben válaszolt megkeresésünkre. 
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 Mz:  Gratulálunk  a  csocsó  bajnoki  címedhez!  Amikor 
 jelentkeztél  a  versenyre,  milyen  reményekkel 
 indultál? 
 T.B:  Az  volt  a  célom,  hogy  minden  alsóst  le 
 tudjak győzni. A felsősöktől jobban féltem. 
 Mz: Hogyan készültél fel a meccsekre? 
 T.B:  Nem  nagyon  tudtam  készülni,  mert 
 nagyon  sok  focis  elfoglaltságom  volt. 
 Otthon  ugyan  van  csocsóasztalunk,  de  azon 
 mostanában csak ruhákat tárolunk. 
 Mz: Hogyan reagáltak más diákok a győzelmedre? 
 T.B:  Nem  mindenki  viselte  jól  a  veszteséget 
 az  ellenfeleim  közül,  de  hamar 

 megbékéltek.  Az  osztálytársaim  nagyon  szurkoltak  minden 
 harmadikosnak. 
 Mz:  Milyen  terveid  vannak  még  ezzel  a  sportággal 
 kapcsolatban? 
 T.B: Maradok az igazi focinál. 
 Mz: Esetleg pár mondatban elmondanád a nyári terveidet? 
 T.B:  Megyek  pár  táborba.  A  családdal  is  elutazunk  valahova.  A 
 maradék időmben pedig jöhet a foci, foci, foci. 

 Bolhapiac 
 A  bolhapiac  idén  elsőként  valósult  meg  a  DÖK  szervezésében.  Lelkesen 
 készítettük  a  plakátokat,  gyűjtöttük  az  árut,  meghatároztuk  az  árakat,  berendeztük 
 a  termet,  és  önkénteseink  árusítottak  az  óraközi  szünetekben.  A  bevételünk 
 77.500  Ft.  Mindenkinek  köszönjük,  aki  hozzájárult  a  sikerünkhöz,  akár  az  áruk 
 felajánlásával, vagy vásárlással. 
 A  DÖK-nek  immáron  van  saját  pénze,  ami  fölött  rendelkezik.  Azt  még  nem 
 határoztuk  meg,  hogy  mire  szeretnénk  felhasználni  az  összeg  egy  részét,  vagy 
 egészét. Arról is lehet szó, hogy még gyűjtünk valami nagyobb értékű dologra. 
 Ha van jó ötleted, írd meg nekünk.  https://forms.gle/oPJyaLCsDeTEHYfV8 
 A legjobb ötleteket a következő tanévben megszavaztatjuk. 
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 Kérdezd a pszichológust! 
 Iskolánk  pszichológusa,  Bárány  Eszter  .  Szeretnénk,  ha  minden  hónapban 
 megkereshetnénk egy számotokra fontos kérdéssel. 

 Kérdéseiteket dobjátok be a  dobozba! 
 Mz:  Ha  úgy  érzem,  hogy  szükséges,  mikor  kopoghatok  be  Eszter 

 nénihez, hogy kicsit beszélgessünk? 
 B.E.  :  Köszönöm  a  kérdést!  Hetente  háromszor  vagyok  bent  az 

 iskolában.  Ebben  a  tanévben  kedden  10-14,  szerdán  12-15  és 
 csütörtökön  8-12  óráig  találtok  meg  az  1-es  fejlesztő  szobában.  Ha 
 ezekben  az  időszakokban  nyitva  az  ajtó,  gyertek  bátran!  De 
 kérdezzetek  meg  majd  szeptemberben  is,  mert  lehet,  hogy 
 változnak majd az időpontok. Várok mindenkit szeretettel! 

 A DÖK információs csatornái: 
 ●  Iskolaújság 
 ●  Faliújság (bejáratnál) 
 ●  Email lista  dok@meixneriskola.hu  (feliratkozás:  dok+subscribe@meixneriskola.hu  ) 
 ●  Iskola honlapja  https://meixneriskola.hu/dok/ 

 Jön, jön, jön… 
 Mindenki  várja  már,  hogy  vége  legyen  a  tanévnek,  nem  csak  a  diákok, 
 hanem  a  tanárok  is.  Májusra  már  mindenki  elfárad,  lazulnak  az  órák,  nincs 
 kedvünk  és  erőnk  készülni  a  következő  napokra.  Már  csak  három  hét  és 
 fellélegezhetünk. Vajon mi a terve  Bara néni  nek a  tanításmentes napokra? 
 “Sajnos  nekünk  a  nyári  szünet  rövidebb,  mint  nektek.  Erasmus 
 programmal  megyek  Rovinjba  egy  továbbképzésre,  mert  fontosnak 
 tartom,  hogy  képezzem  magam.  Így  a  tanulást  és  a  pihenést 
 egybekötöm.  De  a  lehető  legtöbb  időt  igyekszem  a  nagymamámnál 
 tölteni  vidéken.  A  családdal 
 szeretnénk  elutazni  a  Comói  tóhoz 
 is,  és  nagyjából  vége  is  lesz  ezzel  a 
 nyárnak.  És  akkor  még  nem 
 beszéltünk  a  köztes  háztartási 
 munkákról,  nyári  nagytakarításról 
 Remélem, arra is jut időm.” 
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 Mi lett veled? 
 Régi diákunk, 

 Szabó Piros Anna. 

 Ha te is ismersz régi 
 meixneres diákot, kérdezd ki 

 és írd meg nekünk! 
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